



## Serbis insuran kecederaan motor

# FACTSHEET

### Kommisyen Insuran WA dalam Indian Ocean Territories

Kommisyen Insuran WA adalah agensi yang ditugaskan untuk menjaga Insuran Kecederaan Motor di Territories ini. Pada 1 July 2016 insuran kecederaan motor diluaskan untuk memastikan semua orang yang berkecederaan terok dalam kemalangan kereta kendara dari masa ini akan di dilindungi dengan rawatan, penjagaan dan sokongan yang mereka memerlukan sepanjang hidup mereka.

Dipertanggungjawabkan oleh Kerajaan Australia, perundangan insuran kecederaan motor diberikan kepada pemandu motor bersama-sama dengan lesen motor kenderaan oleh Pendaftaran Kenderaan Motor. Keterangan undang-undang ini diterangkan secara ringkas dibelakang notis pembaruan lesen kereta kendara.

Kommisyen Insuran WA, Insurance Commission of WA, untuk pihak Kerajaan Australia, memberi pengurusan kewangan, nasihat keahlian dan serbis urusan klaim dalam Territories ini, yang dasarnya tanpa bayaran.

### Apa maksudnya ini untuk saya?

Kalau kamu terlihat dalam kecelakaan motor kenderaan di Territories ini dan kamu cedera, kamu mempunyai hak untuk membuat klaim untuk ganti-rugi. Dari 1 July 2016, kamu tidak lagi diperlukan untuk membuktikan kecerobohan terhadap pelimik atau pemandu kereta lain kalau kamu berkecederaan terok dalam kemalangan kenderaan motor.

Insuran kecederaan motor tidak boleh dikelirukan dengan insuran kerosakkan harta pihak ketiga, yang tidak diperlukan dan tidakpun diberikan melalui Insuran Kecederaan Motor.



Dari 1 July 2016, insuran kecederaan motor yang melindungi semua pemandu motor diluaskan. Di Territories ini, insuran kecederaan motor sekarang melindungi semua orang yang berkecederaan terok dalam kemalangan kenderaan motor untuk rawatan, penjagaan dan sokongan yang diperlukan dan layak.

### Untuk keterangan lebih lanjut

Bahgian	Keterangan Hubungan
Talipun	1800 643 338
Email	<a href="mailto:customer@icwa.wa.gov.au">customer@icwa.wa.gov.au</a>
Website	<a href="http://www.icwa.wa.gov.au">www.icwa.wa.gov.au</a>
Insuran Kecelakaan Motor	<a href="http://www.icwa.wa.gov.au/motor-injury-insurance">www.icwa.wa.gov.au/motor-injury-insurance</a>
Scheme Sokongan Kecederaan Terok	<a href="http://www.icwa.wa.gov.au/motor-injury-insurance/catastrophic-injuries-support">www.icwa.wa.gov.au/motor-injury-insurance/catastrophic-injuries-support</a>